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Aanwezigheden 

 
NAAM STEMRECHT AANWEZIG/AFWEZIG VERONTSCHULDIGD 

Alain Top Nee AANWEZIG  

André Vanassche Nee AFWEZIG  

Brecht Vandeburie Ja AFWEZIG  

Cedric Van Den Bussche Nee AFWEZIG  

David Vandekerckhove Nee AANWEZIG  

Dominique Windels Nee AANWEZIG  

Elke Vlaeminck Nee AFWEZIG  

Filip Lainez Ja VERONTSCHULDIGD  

Fleur De Buck Nee AFWEZIG  

Francis Pattyn Nee AANWEZIG  

Gwenny Meyfroid Nee AFWEZIG  

Heidi Sohier Ja AANWEZIG  

Inge Bossuyt Ja AANWEZIG  

Kathleen Duchi Nee AANWEZIG  

Koen Opsomer Ja AANWEZIG  

Lise-Marie Platteau Nee AANWEZIG  

Louis Byttebier Nee AFWEZIG  

Lynn Callewaert Nee AFWEZIG  

Melissa Depraetere Ja AFWEZIG  

Nancy Debeerst Ja AANWEZIG  

Patrick Claerhout Ja AANWEZIG  

Rik Vandenabeele Nee AFWEZIG  

Rita Beyaert Nee AANWEZIG  

Rosanne Mestdagh Ja AANWEZIG  

Thomas Guillemyn Ja AANWEZIG  

Tijs Naert Nee AFWEZIG  

Willy Vandemeulebroucke Ja AANWEZIG  

Wout Patyn Nee AANWEZIG  

Wouter Bouckaert Ja AANWEZIG  

 

 

Agenda:  

 

1. Goedkeuren verslag vorige zitting 

Geen opmerkingen 

2. Jaarrekening Inhoudelijk 

Uiteenzetting door Ellen Vandeputte 

Wouter Bouckaert: Wat is de status van het project “chiro Bavikhove”? Is het nog steeds de bedoeling 

te starten in 2021? Koen Opsomer (zit in de werkgroep): Er zijn een paar kleine aanpassingen te 

doen maar toch zeker de bedoeling om te beginnen in 2021. 

Wouter Bouckaert: Een vraag mbt de cijfers voor het gasverbruik van de stadsgebouwen. Klopt het 

dat de doelstelling voor 2025 boven het actuele verbruik ligt van 2020? Ellen Vandeputte: In 2020 



was er minder verbruik door Corona (dus onder de doelstelling) maar dit zal de komende jaren terug 

stijgen tov 2020. Stefan Himpens: we hebben de ambitie om het aantal m2 vloeroppervlakte te 

verkleinen maar dit is relatief weinig dus is er geen spectaculaire daling voorzien van het gasverbruik. 

Patrick Claerhout: Er werd vorige legislatuur toch 1,8 mio eur geïnvesteerd in de stadsgebouwen dus 

moet er toch een winst te merken zijn op het gasverbruik? Stefan Himpens: dit zit al vervat in de 

cijfers, evenwel is 2020 geen represenatief jaar. Een stuk van de investeringen in esco en warmtenet 

levert al rendement op. Er werd een deel aardgasverbruik vervangen door warmteverbruik en deze 

winst is dus al gerealiseerd. 

 

3. Jaarrekening Financieel 

Uiteenzetting door Stefan Himpens 

Geen vragen. 

4. Jaarrapport organisatiebeheersing 

Uiteenzetting door Ellen Vandeputte 

Geen vragen.  

5. Varia 

- Geen variapunten. 

De zitting wordt afgesloten. 

 

 

De verslaggever 

Filip Hellyn 

 

 


